
Jeg har dampet i flere år nu. Jeg får tilfredstillet min nikotintrang, jeg hoster ikke, og jeg stinker 

ikke på folk i mine omgivelser. Damp er et meget godt alternativ til at ryge, når man nu er 

afhænging af at få nikotin. 

Så regeringens lovforslag om dampudstyr gør mig rigtigt bekymret. Det ser ud til at jeg efter 

november skal enten blive en forbryder, eller et stinkende hostende nikotinvrag. Og det vil jeg være 

meget ked af. 

Man ved jo ikke om damp er farligt på sigt, så vil I godt lade være med at gøre det umuligt for mig 

at dampe lovligt. 

Tak 

Marta Molinger 
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